

Recall Information

South Shore Furniture, in collaboration with Health Canada, announces a voluntary recall of the Balka, Yodi, and Dylan cribs, specifically the **models: 12937, 12938, 13824, 13825, 14391, 14393, 15318, 14395, and 15319.**

The beds may have an opening between 3 mm and 5.5 mm wider than allowed between certain slats, creating a dangerous space where children can get stuck.

Rest assured that the safety and well-being of our consumers are of the utmost importance to us. We continuously improve our products to offer you items that meet the highest standards of safety and quality.

Balka



Yodi

Dylan



Recall Summary

Affected Products : This recall affects South Shore Ltd. cribs in the Balka, Yodi, and Dylan models identified by the specific model numbers and order numbers found on the label located on the inner part at the bottom of one end of the bed.

BALKA - 12937 - White & Natural Wood

BALKA - 12938 - White

BALKA - 13824 - White & Natural Wood

BALKA - 13825 - White

BALKA - 14391 - Black

BALKA - 14393 - Navy Blue

BALKA - 14395 - Sage Green

YODI - 15318 - White

DYLAN - 15319 - White

Quantity Sold : The affected products were sold from July 2020 to March 2024. A total of 2,563 affected products were sold in Canada.

Hazard : The beds may have an opening between 3 mm and 5.5 mm wider than allowed between certain slats, creating a dangerous space where children can get stuck. **As of July 8, 2024, South Shore Furniture has not received any reports of incidents in Canada.**

Solution : Consumers should **immediately stop** using the recalled products and contact South Shore Furniture Ltd. to obtain a refund via the following form:

[Crib Recall Form](#)

Recall Details

Description :

This recall concerns the Balka, Yodi, and Dylan **crib models 12937, 12938, 13824, 13825, 14391, 14393, 15318, 14395, and 15319.** The recalled model number appears on the identification label located on the inner part at the bottom of one end of the children's bed.

Importer :

South Shore Furniture Ltd. / Les Industries de la Rive Sud Ltée, Sainte-Croix, Québec, Canada

Manufacturer :

Vistawood Industries

Muar, Johor

Malaysia

Made in:

Malaysia

Contact Information

Please contact us at 1-800-290-0465 from 8:30 a.m. to 5:00 p.m. EST, Monday to Friday, or by email at service@southshorefurniture.com.

Information concernant le rappel

Meubles South Shore, en collaboration avec Santé Canada, annonce un rappel volontaire des lits d'enfants **Balka, Yodi et Dylan, soit les modèles : 12937, 12938, 13824, 13825, 14391, 14393, 15318, 14395 et 15319.**

Les lits peuvent présenter une ouverture entre 3 mm et 5,5 mm plus large que permise entre certains barreaux, créant ainsi un espace dangereux où les enfants peuvent se coincer.

Soyez assuré que la sécurité et le bien-être de nos consommateurs sont de la plus haute importance pour nous. Nous améliorons continuellement nos produits pour vous offrir un produit qui atteint les plus hauts standards de sécurité et de qualité.

Balka



Yodi

Dylan



Résumé du rappel

Produits visés : Le présent rappel vise les lits pour enfants de la marque South Shore Ltd. dans les modèles Balka, Yodi, et Dylan identifiés par les numéros de modèles et les numéros de commandes spécifiques se trouvant sur l'étiquette située sur la partie intérieure au bas de l'un des bouts du lit.

BALKA - 12937 - Blanc et bois naturel

BALKA - 12938 - Blanc

BALKA - 13824 - Blanc et bois naturel

BALKA - 13825 - Blanc

BALKA - 14391 - Noir

BALKA - 14393 - Bleu marine

BALKA - 14395 - Vert sauge

YODI - 15318 - Blanc

DYLAN - 15319 - Blanc

Quantité vendue : Les produits affectés ont été vendus de juillet 2020 à mars 2024. 2563 produits affectés ont été vendus au Canada.

Danger : Les lits peuvent présenter une ouverture entre 3 mm et 5,5 mm plus large que permise entre certains barreaux, créant ainsi un espace dangereux où les enfants peuvent se coincer. **En date du 8 juillet 2024, Meubles South Shore n'a reçu aucun rapport d'incidents au Canada.**

Solution : Les consommateurs devraient cesser **immédiatement** d'utiliser les produits rappelés et communiquer avec South Shore Furniture Ltd. pour obtenir un remboursement via le formulaire suivant :

[Formulaire pour le rappel d'un lit d'enfant](#)

Détail du rappel

Description :

Ce rappel concerne les lits d'enfants des modèles **Balka, Yodi et Dylan 12937, 12938, 13824, 13825, 14391, 14393, 15318, 14395 et 15319.** Le numéro de modèle concerné par le rappel apparaît sur l'étiquette d'identification qui se trouve sur la partie intérieure au bas de l'un des bouts du lit d'enfant.

Importateur :

South Shore Furniture Ltd. / Les Industries de la Rive Sud Ltée, Sainte-Croix, Québec, Canada

Fabricant :

Vistawood Industries

Muar, Johor

Malaisie

Fabriqué en :

Malaisie

Information de contact

Veillez nous contacter au 1-800-290-0465 de 8:30 am à 5:00 p.m., EST du lundi au vendredi, ou par email au service@southshorefurniture.com.